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Protokoll fört vid ledningsgruppsmöte BIG 2024-02-09 

 

Närvarande: 
Anna-Karin Wågberg Sperring Styrning och stöd Gävle 

Pernilla Dalborg  Social hållbarhet 

Jens Gagge   Styrning och stöd 

Nanny Hörnqvist  BIG 

Måns Jennehag  Polisen 

Lars Lodin   Välfärd Gävle 

Charlotte Oster  Livsmiljö Gävle 

Pia Pernu   Välfärd Gävle 

Camilla Vallgren  Välfärd Gävle 

Susanna Wermaeus  Styrning och stöd 

 

Delges närvarande, Charlotte Molarin, Marie Olsson, Anne Jäder samt 

kommunstyrelsen. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Mötesordförande Anna-Karin Wågberg Sperring hälsade välkommen och 

öppnade mötet.  

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Lars Lodin och Pia Pernu beskriver sitt arbete kring den nya 

socialtjänstlagen 

Lars och Pia beskriver sitt uppdrag att utreda och förbereda inför den nya 

socialtjänstlagen. Hur ska arbete och organisation se ut framöver etc. De 
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gör just nu besök samt auskulterar hos många av välfärds olika 

verksamheter för att ta del av deras vardag, perspektiv och erfarenheter. 

(se bilaga) 

 

§ 5 Arbetsgruppens aktuella insatser 

Nanny gick igenom utskickat dokument. Se bifogat dokument. 

 

§ 6 Aktuellt från respektive huvudman 

Representanten för respektive huvudman beskrev vad som är aktuellt 

inom dess verksamhetsområde. 

 

Social hållbarhet:  

Rörelsesatsningen kommer att fortsätta i samverkan med RF/SISU och 

Rädda barnen. RF/SISU gör insatser kring rörelse i skolan medans Rädda 

barnen väder sig till elever med sin fritidsaktivitet Do-it.   

Region Gävleborg, skola, fsk, MVC, BVC  

 

Det projekt som tidigare hette ”Det handlar om trygghet”, heter numera, 

”Snacka tryggt om våld”. Det är Rädda barnen som arbetat fram ett 

metodstöd till pedagoger och elever för att kunna prata om våld. Man 

planerar nu att pilottesta det på några skolor. 

 

Verktyget ”Power-BI” får kommunen tillgång till en mängd lokal 

statistisk information, som går att korrelera. På så sätt kan man få bättre 

kunskap om invånarna i olika stadsdelar i Gävle och kan genomföra in 

olika insatser baserat på behov. 

 

Jobbar med ökad myndighetsnärvaro inom ramen för stadsdelslyftet i 

Andersberg.  

 

Kommunen ska starta upp ett HBTQI-råd. 

 

En student som läser master i statskunskap gör praktik på styrning och 

stöd. I samband med det ska hon skriva en rapport som handlar om 

valdeltagande. Hon ska även hjälpa till med hur man skulle kunna öka 

valdeltagandet bland unga. 

 

Styrning och stöd/säkerhetsavdelningen: 

Brottsförebyggande strateg Linn Cederholm von Schmalensee har börjat 

skriva på ett utkast till en brottsförebyggande strategi 
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Man arbetar vidare med lägesbild kring kriminalitet i olika områden i 

Gävle i samverkan med polisen.  

 

Välfärd Gävle/socialtjänsten: 

Fältgruppen har hög närvaro ute på skolor, det finns en hög oro kring 

kluster av ungdomar på vissa skolor. 

Fältgruppen har många orossamtal tillsammans med skolpersonal 

vårdnadshavare och eleven. Försöker komma in i ett tidigare skede än när 

det börjat gå helt utför. Kan var reaktioner kring attityd, språkbruk, 

frånvaro, avvikande beteende. Positivt att skolorna tar den hjälpen i ett 

tidigare skede. Jobbar även med så kallade Nödstopp där man träffar 

vårdnadshavare till barn som ”beter sig illa” i grupp.  

 

Förebyggande enheten har en önskan att få fortsätta med sin verksamhet i 

Sätra även när projekttiden går ut vid årsskiftet. Det finns jättegoda 

förutsättningar att arbeta vidare förebyggande där just nu. 

 

Drogsamordnare, Johnny Gustavssons tjänst ligger från årsskiftet under 

förebyggande enheten. 

 

Shanazi hjältar kommer ej starta upp en ny grupp i år utan i stället 

fortsätta att stötta de hjältar som utbildats så här långt. de sprider även 

information om verksamheten vidare i Sverige. 

Vi har valt att avsluta projektet Shanazi hjältinnor i förtid men med 

ambitions att söka nya projektmedel längre fram.  

 

Polisen:  

Ser samma sak som fältgruppen, med oro kring vissa områden, just nu 

främst kring Andersberg eller Bomhus. 

 

Om visitationszoonerna kommer till stånd måste man bygga tillit och föra 

dialog framför allt efter att en ex en visitations har skett, förklara varför.  

 

Behöver fortsätta skapa relationer och dialog med föreningar för att öka 

tillit till myndigheten.  

 

Måste gå från att jobba med aktivitetsutvärdering till att jobba mer med 

effektutvärdering för att kunna planera för hur arbetet ska se ut framöver. 
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Livsmiljö Gävle 

Att få in Jonas som samordnare har verkligen lyft arbetet kring 

fritidsgårdarna.  

 

Fått medel till projektet ”Stärkta fritidsgårdar” som syftar till att bland 

annat att få in ett våldsförebyggande arbete på fritidsgårdarna. Fokus på 

gårdarna i Bomhus, Andersberg och Brynäs. 

 

”Ett ljus i mörkret” en manifestation mot våld i Bomhus. Där ungdomarna 

själva fått arbeta fram innehållet i samarete och inspiration från 

kulturskolan. 

 

Arbetet med Stolt och nykter fortgår. Man letar just nu bland annat efter 

lämpliga artister.  

 

Man tittar på hur man ska tänka kring åldersgränserna på fritidsgårdarna 

framöver.  

 

§ 8 Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes.  

 

§ 9 Mötet avslutas 

Anna-Karin tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  Justeras  

 

Nanny Hörnqvist  Anna-Karin Wågberg Sperring 


